
A s o c i a c e  v í c e ú č e l o v ýc h  zá k l a d n í c h  o rga n i za c í   

te c h n i c k ýc h  s p o r t ů  a  č i n n o st í  Č e s ké  r e p u b l i k y  

L o r e c ká  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 

 _________________________________________________________________________________ 
 

Zápis ze 13. zasedání  předsednictva AVZO TSČ ČR, z. s.  
 
Kutná Hora, Palackého nám. 316, hotel Mědínek, 3. června 2022 od 19:00 hodin. 
 
  
Přítomní:  JUDr. Krabička, p. Remža, p. Kožený, sl. Slezáková,  
Hosté: p. Veber, Bc. Krejčová 
 
Omluveni: p. Kropáček,  
 
1A) Zahájení 
JUDr. Krabička všechny přítomné přivítal, zahájil jednání předsednictva. Poděkoval za účast 
přítomným členům předsednictvu a hostům.  
 
 
Navržený program jednání: 
1) zahájení, kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 
2) organizační příprava 15. zasedání VV 
3) majetkové a organizační záležitosti spolku (odvody členských příspěvků, situace v 
likvidacích p.s.) 
4) Projednání aktivu pro p.s. 
5) různé  
6) závěr 
Schváleno všemi přítomnými členy předsednictva 
 
 
 

1B) Kontrola plnění úkolů z jednání předsednictva a výkonného výboru 
1) Aktiv je připravený. Hledalo se místo v blízkosti Kutné Hory. Podařilo se najít místo 

v hotelu Mědínek s konferenčním sálem. Bude velmi slabá účast. Potvrzeno je cca 5-
12 osob. Je omluveno několik členů výkonného výboru (min. 4) a dále p. Kropáček 
Aktiv byl svolán nejen z důvodu výzvy členky Denisy Pokorné a jako přípravné 
jednání pro přípravu stanov, ale tako pro větší inofmovanost mezi členy p.s. a členy 
VV. 
Peníze už byly převedeny na účty pro více bank. 
Projednal se program zítřejšího aktivu. 
 

2) Zítra bude výkonný výboru, je pozváno 17 členů výboru a 2 hosté.  
a. Navrhované složení předsednictva: JUDr. V. Krabička a Tomáš Kožený 
b. Zapisovatelka zápisu: Ivana Krejčová 
c. Ověřovatelé zápisu:  Jarda Remža 
d. Návrhová komise: Miroslav Veber a Blanka Slezáková 

3) Připravují se návrhy změn stanov.  
4) Přednesl informace, které podá na 15. zasedání VV AVZO 



5) Upozornil na povinnost nejpozději do 30.6.2022, že každý pobočný spolek je povinen 
odeslat na Městský soud v Praze Přehled o majetku a závazcích za rok 2021 – účetní 
závěrku. 

6) Uvedl informace o probíhajícím insolvenčním řízení proti některým p.s. a o 
probíhajících likvidacích některých p.s. 

a. Předsednictvo souhlasí s dalším postupem likvidátora U p.s. zapsaného 
spolku Březkač 

b. Okresní kolegium Šumperk – nalezen další majetek.  
c. Finanční částka z účtu Okresního kolegia Šumperk byla uložena na účet 

likvidace. Jednotlivá p.s.  z daného kraje mohou požádat o podporu na 
konkrétní činnosti. 

7) Současný dluh splátkovém kalendáři na zbrojařské dílně je 76.000Kč, stále roste. 
Úroky a poplatky se nepřipisují. Zaplatil cca 130.000Kč, kdy už je 22měsíců pozadu 
se splátkovým kalendářem. 

8) Elektronické vyhodnocovací terčové zařízení. Ozvalo se další p.s., kteří žádají o 
zakoupení těchto setů. P.s. Horní Cerkev – žádá o zapůjčení 20ks těchto terčových 
zařízení pro střelbu z malorážných zbraní. AVZO vlastní pouze 16 takových zařízení, 
kdy tyt jsou pouze pro střelbu ze vzduchových zbraní. Bylo by nutno vybavit dalším, 
silnějším plechem, není k tomu kabeláž pro 50metrové střelnice. Proto nelze této 
žádosti zatím vyhovět. 

9) Probíhá doplňování informací a jejich obnova ve veřejném rejstříku. 
10) STO bude 30.9.-2.10.2022 
11) Návrh na zvýšení ceny za benzín a naftu na 5,-Kč/km, změna dodatkem č. 2 

Směrnice o cestovném 
12) Návrh na zvýšení nákladů na sekretariát z důvodu zvýše cen energií na 17.200Kč 

měsíčně z 15.000Kč, počínaje dne 1.7.2022 - schváleno 
13) Dotace:  

a. Od MŠMT jako z.s. nemáme nárok, jsme sportovní organizace 
b. Od Národní sportovní agentury jako z.s. nemáme nárok, nejsme partnerem 

olympijského výboru a nesplňujeme další dotace dozvědět 
c. Stránky dotací POKOS jsou nedostupné, nelze se nic  a zatím neposlali 

žádnou informaci. Pokusíme se podat včas žádost na příští rok, jakmile budou 
stránky dostupné 

14) Rada střelectví – Nutno spolupracovat se střeleckými p.s. 
15) Zítra se budou projednávat aktivu vztahy mezi pobočným spolkem a hlavním 

spolkem. 
16) Havlíčkům Brod a jejich problém s novým sousedem - developerem 
17) Informace o dopisu paní Jany Pourové 
18) Informace o podání žaloby na AVZO TSČ ČR od původních členů p.s. Kalibr na 

neplatnost usnesení výkonné výboru  
19) Informace o provedení výmazu p.s. Kalibr z veřejného rejstříku k 1.2.2022 

20) Informace k platbě p.s. Kalibr v likvidaci členských příspěvků 
 

Ukončeno ve 22:10 hodin. 
 
Zapsala:  
Ivana Krejčová 
                  
                      JUDr.  Vítězslav Krabička      
        předseda                      

 


